

NOTES MILLÉSIME 2023 CH LA MARZELLE

93-94 James Suckling (PRIMEUR) - 2024/04/15

"Plenty of crunchy blackberry fruit with salt and chocolate. Medium body with an attractive center-palate and a juicy finish. I like the salty note at the end."

96+ FORBES - Tom Mullen (PRIMEUR) - 2024/05

"This 80/13/7 blend of Merlot/Cabernet Franc/Cabernet Sauvignon includes husky aromas of oranges, red brick, leather, blue fruit, figs, roasted chestnuts, slight mint and a red cherry explosion. A lusciously integrated package of aromas and coherent and deep flavors partially originate from a vein of blue clay. Coherent flavors of concentrated black and blue fruit and ripe red cherries, raspberries, biltong. Complex and well integrated with elegant tannins, shining juicy acidity with slight orange flavor that tingles on the finish as well as mocha, licorice and spices. Tannins envelope the flavors with a taut structure. Unusually delicious. Pair with pumpkin pie or a hearty goulash."

96 Maître de Cave (PRIMEUR) - 2024/05

"5% Cabernet Sauvignon, 80% Merlot, 15% Cabernet Franc L'aspect est brillant avec une robe aubergine profonde et sombre. Le nez est complexe et sophistiqué avec des notes intenses de mûre et de bleuets, de thym séché, de graphite et de chêne richement grillé. On retrouve de la complexité en bouche avec des parfums de pétale de rose, de mûre fraîche et intense et de cassis. La bouche se termine longuement et bien équilibrée avec des touches de graphite, de café, de thé noir et d'herbes séchées. Ce vin se montre bien chaque année, mais cette année il s'est montré plus complexe et délicieux que nous ne l'avons jamais goûté."

92-94+ Colin Hay (PRIMEUR) - 2024/05

"La Marzelle (Saint Émilion; 80% Merlot; 15% Cabernet Franc; 5% Cabernet Sauvignon; 14% alcohol). A property on a steep upward trajectory, confirmed by the quality of this wine. Saline. Pure, crystalline in and through the mid-palate and with an elegance and sauvété (a French word that seems utterly appropriate here) that it never had before. Tight and with an impressive well-defined frame, nicely charged with fresh croquant dark berry fruit, above all wild blueberry and black currant. A little note of incense that I really like. Dynamic and energetic. Dark chocolate. The wood actually needs a little time to integrate, but that's just a matter of time, so compact is the core of dark stone and berry fruit here. There's a lovely hint the cedary notes to come and a little rose petal with aeration. Excellent. There's a glass ceiling (or at least a barrier) in St Emilion in this vintage – this is above it. Very sapid and pure on the finish. A very fine and long, linear finish."

94-95 Yves Beck (PRIMEUR) - 2024/04/06

“La Marzelle se caractérise par sa délicatesse et ses nombreuses facettes. Ainsi, de nombreux éléments se valorisés, sans que l'un domine l'autre. D'agréables nuances de sureau et de cassis créent la symbiose avec des épices douces, de nuances de chocolat et une touche de garrigues. Crémeux en attaque, le vin est linéaire et précis. Ses tannins se révèlent lentement, après le milieu de bouche et offrent un excellent support à l'ensemble du palais, communément avec l'acidité qui souligne la fraîcheur de la finale. Une belle réussite!”

92-94 Alexandre Ma (PRIMEUR) - 2024/04/29

93-94 Bernard Burtschy (PRIMEUR) - 2024/05

93-94 Vert de Vin (PRIMEUR) - 2024/05

16.75 / 93 Jean-Marc Quarin (PRIMEUR) - 2024/04/26

“Couleur noire. Nez intense, fin, fruité, pur. Touches de fruits noirs sur un joli fond de bois. Charnu en entrée de bouche, très parfumé au milieu, avec des accents aromatiques évoquant les Graves, le vin avance sur un déroulé très uni, vers une finale fraîche, longue et très savoureuse, à la tannicité enveloppée. C'est très bon.”



Lambrecht

WINES & SPIRITS

SINT-MARTENS-LATEM